
Referat styremøte 26.05.23

Til stede: Gro, Marthe, Sølvi, Tove, Klaus og Helene

Saksliste

1. Ny utstyrsbrakke

Sølvi legger frem flere alternative muligheter til bygg, i tillegg til forslaget om garasje med

innvendig do som hun la fram på årsmøtet, men til tross for at de andre forslagene er noe

rimeligere vurderer styret at de ikke dekker behovene klubben har på tilfredsstillende vis.

Vedtak: Enstemmig vedtatt i styret at det skal settes opp en garasje med innvendig do etter

forslag fra Sølvi.

Snarlig oppstart Sølvi og Klaus styrer byggeprosessen, og setter evt. opp liste over nødvendig

dugnadsarbeid.

Sølvi og Klaus har vært i kontakt med Sør-Fron kommune, som sier at de kun trenger en

byggemelding i etterkant av at nytt bygg er på plass.

2. Renovering klubbhus

Ønskelig at gruppene gjennomfører renoveringsarbeid på dugnad. Sølvi og Klaus setter opp

dugnadsliste.

3. Plenklipping

Sjekke med guttene som tidligere har hatt ansvaret for plenklippingen om de ønsker å

fortsette med dette i år. Klaus tar kontakt.

Referent: Helene Einlien


